

INTERNATIONAL CONGRESS
EDUCATION AND SCIENCE
AT THE BOUNDARY OF XX-XXI CENTURIES

МЕЖДУНАРОДНЫЙ КОНГРЕСС
ОБРАЗОВАНИЕ И НАУКА
НА ПОРОГЕ ТРЕТЬЕГО ТЫСЯЧЕЛЕТИЯ

First Circular
Информационный бюллетень

The International Congress "Education and Science at the boundary of XX-XXI centuries" is scheduled for September, 1995 in Akademgorodok (Novosibirsk). It is organized by the Committee of Russian Federation on UNESCO affairs, Institute of Philosophy and Law of Siberian Branch of Academy of Sciences of Russia, Siberian Branch of Russian Academy of Education, Institute of Economic and Cultural Cooperation France-Russia (France), Regensburg University (Germany), West-Siberian Branch of Russian Philosophical Society, Centre of Humanitarian Researches, Moscow International Business School. The Congress is held within the Programme "Scientific and Educational Potential: State, Tendencies and Perspectives of the Development (Region of Siberia)" approved by the 27 session of the UNESCO General Conference.

Международный конгресс "ОБРАЗОВАНИЕ И НАУКА НА ПОРОГЕ ТРЕТЬЕГО ТЫСЯЧЕЛЕТИЯ" проводится по инициативе Российской Академии Наук, Сибирского отделения РАН, в рамках научно-исследовательской Программы "Научно-образовательный потенциал: состояние, тенденции и перспективы развития (на примере региона Сибири)", одобренной и принятой 27-й сессией генеральной конференции ЮНЕСКО.

Организаторами конгресса являются Комиссия Российской Федерации по делам ЮНЕСКО, Институт философии и права Сибирского отделения РАН, Сибирское отделение Российской Академии образования, Западно-Сибирское отделение философского общества России, Центр гуманитарных исследований, Московская международная школа бизнеса.

Время проведения конгресса - сентябрь 1995 г.



SCIENTIFIC PROGRAMME

The Congress will cover problems of the development of science and education at the boundary of XX-XXI centuries. Factors changing structure and functions of science and education in recent time and will be analysed and priorities of social priorities in the conditions of fundamental social transformations will be elaborated.

This Congress is organized to discuss views of russian and foreign scientists on problems of science and education, to combine scientific and creative potential of Russia and other countries for solving common problems, to lay down a programme of cooperation, to show opinions of scientists on the problems of science and education to the public.

Resolutions of the Congress will be presented to the President of Russian Federation, to the Government of Russian Federation, and UNESCO.

Цель конгресса - оценить факторы, меняющие структуру и функции науки и образования в современную эпоху, наметить вытекающие из этого приоритеты в социальной политике в условиях глубоких общественных преобразований, обсудить проблемы развития науки и образования на рубеже двух тысячелетий. В рамках конгресса предполагается объединить научный и творческий потенциал России и других стран для решения общих проблем и задач, наметить планы совместной работы, познакомить широкую общественность с точкой зрения ученых по проблемам науки и образования.

Резолюции конгресса будут представлены Президенту Российской Федерации, Правительству Российской Федерации, в ЮНЕСКО.

LANGUAGE

The official Congress Languages will be Russian and English.
Официальными языками конгресса являются русский и английский.

The Congress Programme will consist of invited plenary lectures and communications in 4 sections.

Plenary lectures:

1. Science of the XXI century.
2. Education of the XXI century.

Sections:

1. Science as a factor of managing and regulating global processes.
2. Education as a value and values of education.
3. Social and legal aspects of science and education integration in the system of sustainable development.
4. Scientific and educational potential of Sibiria: state, tendencies, perspectives.

В рамках конгресса состоятся два пленарных и четыре секционных заседания.

Пленарные заседания:

1. Наука XXI века.
2. Образование XXI века.

Секционные заседания:

1. Наука как фактор управления и регулирования глобальных процессов.
2. Образование как ценность и ценности образования.
3. Социальные и правовые аспекты интеграции науки и образования в системе устойчивого развития.
4. Научно-образовательный потенциал Сибири: состояние, тенденции и перспективы развития.

PUBLICATIONS

The proceedings of the Congress will be published in a special volume prior to the Congress.

Планируется предварительная публикация материалов конгресса.

Philosophers, sociologists, polytologists, lawyers, psychologists, educational specialists, specialists on scientific management, and other researchers are all welcome to participate in the Congress. The Secretariat will be grateful for your proposals. Details will be supplied in the Second Circular.

К участию в конгрессе приглашаются философы, социологи, ученые, политологи, правоведы, психологи, педагоги, специалисты в области организации науки и образования и др.

Приглашаем Вас к сотрудничеству в период подготовки конгресса. Круг обсуждаемых проблем будет уточняться и дополняться на основе предложений участников.

All Correspondence should be addressed to:

Dr. Nina V. NALIVAYKO

Secretary of Intern. Congress "Science and Education at the boundary of XX-XXI c."

Institute of Philosophy and Law

Pr. Ak. Lavrentyev, 17

Novosibirsk - 630090, Russia

Fax: 7383-235-7791

Telephone: 8-382-35-57-86

8-382-35-09-75

E-mail: root@philoslaw.nsk.su

Для участия в конгрессе просим заполнить карту-заявку и направить ее по адресу:

630090, Новосибирск-90,

Проспект акад. Лаврентьева, 17,

Институт философии и права СО РАН,

Зам. председателя оргкомитета Международного конгресса

"Наука и образование на пороге третьего тысячелетия"

д.филос.н. НАЛИВАЙКО Н.В.

Факс: 7383-235-7791

Телефон: 8-382-35-57-86

8-382-35-09-75

E-mail: root@philoslaw.nsk.su

КАРТА-ЗАЯВКА

ФИО _____

Ученая степень, звание _____

Организация, должность _____

Тема доклада _____

Пожалуйста, сообщите нам Ваши предложения по тематике
и организации конгресса : _____

Почтовый адрес _____

Страна

Телефон

Факс

E-mail

Благодарим и надеемся видеть Вас среди участников конгресса!



REGISTRATION FORM

Please type or print in block letters.

Title: Prof. Dr. Mr. Ms.

NAME: _____
Family name First name Middle name

POSITION: DEPARTMENT:

MAILING ADDRESS:

COUNTRY:

TELEPHONE: FAX:

E-mail:

TITLE OF REPORT: _____

Please, inform us about your proposals on the schedule of the Congress (what topics and problems should be discussed, etc):

Date: _____

Signature: _____

